

COPYRIGHT AGREEMENT

.....
(contributor name)

hereinafter the *Author*, author of the article entitled

.....
(title of the contribution)

hereinafter the *Work*, provides the Société Arithmétique de Bordeaux and the Centre Mersenne hereinafter *the Publisher*, the rights to publish the *Work*, both in electronic and printed form, in the Journal de Théorie des Nombres de Bordeaux, hereinafter the *Journal*, according to the following terms:

The *Work* remains the intellectual property of the *Author(s)*.

The *Author* transfers to the *Publisher*, without claiming any financial compensation, the exclusive rights of publication, reproduction and distribution of the *Work* in all possible formats, in particular for the paper and electronic editions of the *Journal*.

The electronic version of the *Work* is accessible immediately, free of charge and permanently after publication under a Creative Commons Attribution License BY-ND as described at the address <http://creativecommons.org/licenses/by-nd/4.0/> that allows others to share the work with an acknowledgement of the *Work's* authorship and initial publication in this journal.

– The *Author* is permitted and encouraged to post the *Work* online (e.g., in institutional repositories, open-access archives or on their website) and/or to add a link to the electronic version published on the Centre Mersenne platform.

– The *Author* confirms to the *Publisher* that the *Work*

- (1) is an original work of the author(s);
- (2) is not already published or currently to appear or under consideration by another journal (in print or electronic format)
- (3) will be published for the first time in the *Journal*.

– The *Author* warrants to the *Publisher* that

- (1) no part of the *Work* is copied from any other work ;
- (2) The author(s) have obtained ALL the permissions required (for print and electronic use) for any material used from other copyrighted publications in the *Work* ; and
- (3) The author(s) have exercised reasonable care to ensure that the *Work* is accurate and does not contain anything which infringes on anyones copyright, right of privacy, or other rights.

The *Editors* may retract the *Work* after publication if clear evidence is found of misconduct (plagiarism or double publication).

Agreement :

(the mention « agreed and signed »)

Your name, signature and date:

ACCORD DE PUBLICATION

.....
(nom de l'auteur.e)

ci-dessous dénommé.e *l'auteur* de l'article intitulé

[.....

(titre de l'article)

ci-dessous dénommé *l'œuvre*, autorise la Société Arithmétique de Bordeaux et le Centre Mersenne ci-dessous dénommés *l'éditeur*, à publier *l'œuvre* en versions électronique et imprimée dans le Journal de Théorie des Nombres de Bordeaux, ci-dessous dénommé *la revue*, selon les termes suivants :

L'œuvre reste la propriété intellectuelle de *l'auteur*.

L'auteur transfère à *l'éditeur*, sans aucune contrepartie financière, les droits exclusifs de reproduction et de diffusion de *l'œuvre* acceptée pour tous les supports possibles, notamment l'édition papier et l'édition électronique de *la revue*.

La version électronique de *l'œuvre* sera disponible immédiatement, gratuitement et de façon permanente sous la licence Licence d'attribution Creative Commons, CC BY-ND, décrite à l'adresse <http://creativecommons.org/licenses/by-nd/4.0/> permettant toute diffusion de *l'œuvre*, tant que *l'œuvre* est diffusée sans modification, tout en reconnaissant la paternité et la publication initiale dans *la revue*.

L'auteur a le droit et est encouragé à déposer la version publiée de *l'œuvre* (par exemple sur sa page personnelle, dans un dépôt institutionnel ou les archives ouvertes spécialisées) et/ou d'ajouter un lien vers la publication électronique de l'article sur la plateforme Mersenne.

L'auteur confirme à *l'éditeur* que *l'œuvre*

(1) est une œuvre originale des auteurs ;

(2) n'est pas soumise, publiée ou a paraître dans une revue autre que *la revue* en version imprimée, électronique ou autre ;

(3) sera publiée pour la première fois dans *la revue*.

L'auteur garantit à *l'éditeur* que

(1) aucune partie de *l'œuvre* n'a été copiée dans une autre œuvre ;

(2) les auteurs disposent de TOUS les droits et permissions requis (pour l'utilisation sous forme électronique et imprimée) pour toute partie utilisée dans *l'œuvre* provenant d'autres publications sous droits ;

(3) les auteurs ont prêté attention au fait que *l'œuvre* ne contient rien qui puisse porter atteinte aux droits d'autrui.

L'éditeur a droit de retirer l'article après son acceptation s'il est clairement établi que les auteurs ont commis une faute grave (plagiat ou double publication).

.....
(mention *bon pour accord*)

Date, nom et signature :